
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fiskeri og ligestilling

Dato: 11. oktober 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 73

Hvorfor ønsker regeringen at presse på for en endnu højere kvote, når det er tydeligt, at

sildebestanden har alvorlige problemer, og at drastiske foranstaltninger er nødvendige for

at sikre en genopretning af denne bestand?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Trine Torp (SF).

Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 25. oktober 2018.

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Trine.Torp@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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